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Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 
Casa de la Vall, 1 de juny del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, M.I. Ferran Costa Marimon, 
conseller general del Grup Parlamentari 
Liberal, per la present m’adreço a V.M.I.S., i 
d’acord amb el que disposa l’article 129 del 
capítol 4 del Reglament del Consell General, 
sol·licito una resposta escrita del Govern en el 
millor termini, a la pregunta relativa al 
Nomenclàtor d’Andorra que recull la 
toponímia oficial del país. 
Es pregunta  
Quants cops s’ha reunit la Ministra de Cultura 
amb la Comissió de Toponímia des que va 
accedir al seu càrrec? Quan va expirar el darrer 
mandat de la Comissió de Toponímia? Quan 
van renovar-se per darrer cop els càrrecs de la 
Comissió de Toponímia? Té intenció Govern 
d’aprovar i publicar la proposta definitiva del 
Nomenclàtor? 
Aprofito l’avinentesa per testimoniar a la 
V.M.I.S la meva més distingida consideració. 

31 de maig de 2018 
Ferran Costa Marimon  
Conseller General 

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 1 de 
juny del 2018, ha examinat les preguntes amb 
resposta escrita del Govern presentades pel M. 
I. Sr. Ferran Costa Marimon, conseller general 
del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 
data 31 de maig del 2018, relatives als entorn 
de protecció i d’acord amb els articles 18 i 129 
del Reglament del Consell General ha acordat 
admetre-les a tràmit i ordenar la seva 
publicació, (Reg. Núm. 797). 

Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 1 de juny del 2018 
Vicenç Mateu Zamora  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, M.I. Ferran Costa Marimon, 
conseller general del Grup Parlamentari 
Liberal, per la present m’adreço a V.M.I.S., i 
d’acord amb el que disposa l’article 129 del 
capítol 4 del Reglament del Consell General, 
sol·licito una resposta escrita del Govern en el 
millor termini, a la pregunta relativa als 
entorns de protecció. 
Es pregunta  

Té la intenció el Ministeri de Cultura de revisar 
les distàncies els perímetres cautelars dels 
entorns de protecció al voltant dels 
monuments? En cas afirmatiu, què és el que 
motiva aquesta revisió i en quin sentit es vol 
revisar? En quin estat actual es troba aquesta 
revisió? Quants i quins nous entorns de 
protecció pretén el Ministeri concloure durant 
el 2018? 
Aprofito l’avinentesa per testimoniar a la 
V.M.I.S la meva més distingida consideració. 
31 de maig de 2018 

Ferran Costa Marimon  
Conseller General  

Edicte 
La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 1 de 
juny del 2018, ha examinat les preguntes amb 
resposta escrita del Govern presentades pel M. 
I. Sr. Ferran Costa Marimon, conseller general 
del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 
data 31 de maig del 2018, relatives al servei de 
transport a Prada de Conflent per als 
alumnes del Liceu Comte de Foix 
d’Andorra, principalment, que van a 
estudiar a Prada de Conflent i a Perpinyà 
i d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament 
del Consell General ha acordat admetre-les a 
tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 
798). 
Tot el que es fa públic per a general 
coneixement i efectes. 

Casa de la Vall, 1 de juny del 2018 
Vicenç Mateu Zamora  
Síndic General 

A la Sindicatura 
El sotasignat, M.I. Ferran Costa Marimon, 
conseller general del Grup Parlamentari 
Liberal, per la present m’adreço a V.M.I.S., i 
d’acord amb el que disposa l’article 129 del 


